
 

 

 

 

 

M U S I K S K O L E  

 

Referat Bestyrelsesmøde 1 
 i Sønderborg Musikskolesæson 2021/22 

Torsdag den 9. september  kl .  19.00-21.00 

Musikskolen, Skovvej, lokale 10  

 

  

Forældre repræsentanter 

Søren W. Mogensen 

Helle Mandahl 

Kamilla Struve 

Sigrun H. Asgeirsdottir 

 

Suppleanter: 

Peter Westermann-Rasmussen 

Dorthe Johansson 

Esbern Vernersen 

 

Udpeget af byrådet: 

Peter Sandholdt  

Marion Petersen 

 

Medarbejder rep. 

Kathrin Schroeder,  

Cristina Ana 

 

Elev rep. 

Anders C. M. Schrøder 

Victor Uldall 

 

Suppleanter: 

Joel Herskind 

Matthias Thorngreen 

 

Mødt: 

Søren 

Helle 

Kamilla 

Sigrun 

Peter W 

Esbern 

Peter 

Marion 

Kathrin 

Cristina 

Victor 

Allan 

Tina 

20. Godkendelse af dagsorden 

 

 

Godkendt.  

21.  Statusopdatering på 

sæsonstart  

 

 

 

 

-  Tilmeldinger  

-  Nye init iat iver  

-  personale  

 

Orientering taget  t i l  ef terretning  med 

bemærkningen om at  bestyrelsen ønsker 
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 opfølgning på elevt ilmeldingssituat ionen på 

kommende bestyrelsesmøde.  

22.  Tilbygning på Skovvej  

 

 

Orientering:  

 

Status på byggeriet: 

Tilbygningen er nu endelig i gang. Der piloteres for 

øjeblikket. 

Kommunens kommunikationsafdeling vil være 

behjælpelig med at udfærdige billedplancher og 

tilhørende historiefortælling om byggeriet. 

Plancherne ophænges i foyeren. 

 

Status taget til efterretning 

 

23.  Udarbejdelse af årshjul  Forslag t i l  årshjul  for  

musikskolebestyrelsen.  

Forslag fremlægges og drøftes på mødet  

 

Forslag:   

November:  Opfølgning på Masterplan og 

handleplaner.  Husk at  uddele årskalender 

t i l  pol it ikere.  

 

Fors laget  er drøftet  og vedtage t .  

 

24.  Økonomi 

 

./.  Bilag:  Økonomiopfølgning jan -

aug.  2021.  

 

Musikskolens  økonomi er udfordret  ,  

overvejende pga.  mangle nde opkrævning i  

coronaperioden i  foråret  2021.  

 

Der er  skarp fokus på  forbrug på kont i  for  

nyanskaffelser,  vedligehold  og akt iviteter i  

øvrigt .   

Kulturchefen er  forespurgt  om muligheden 

for  at  få  del  i  evt .  corona 

kompensat ionsmidler .  Dette  er pt .  

uafklaret .  

Der må påregnes  at  musikskolen i  2021  v il  

komme ud med et  overforbrug.  Omfanget 

endnu uklart .  

Forbrugsprocenten i  2021 for  jan -aug er  

71,77,  t i lsvarende for  2020 var 

forbrugsprocenten ca.  64%  

 

Orientering taget  t i l  ef terretning.  
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25.  Revidering af vedtægter  Musikskolens  vedtægter  skal  revideres og 

ajourføres .  På mødet  fremlægges  udkast  t i l  

drøftelse.  

Kulturchefen inddrages t i l l ige  i  arbej det .  

 

Vedtægter gennemgået  og drøftet .  Forslag 

udarbejdet ,  som sendes t i l  forvaltning t i l  

kommentar. Vedtægterne behandles  på 

kommende bestyrelsesmøde i  november,  

men henblik på godkendelse.  

Gennemskrevet  vedtægtsforslag t i lgår  

bestyrelsen t ilsammen med referatet .  

 

Vedtægterne skal  ef terflg .  Sendes  t i l  

godkendelse  i  udvalg  og byråd,  og sendes  t i l  

orientering t i l  Slots-  og Kulturstyrelsen.  

 

26.  Gensidig orientering 

 

-  Formanden 

 

-  Forældre rep.  

 

 

 

-  Politisk udpegede medlemmer 

 

 

Musikskolens  medarbejderrep.  

 

 

 

 

 

 

 

-  Musikskolens  elevrep .  

 

 

 

 

- Musikskolens ledelse 

 

 

 

 

Intet at orientere 

 

Intet at orientere 

 

 

 

Intet at orientere 

 

 

Efterlyser arbejdsgiverbetalte elektroniske 

arbejdsredskaber. 

Øget kendskab til skoleområdet efterlyses mhb. 

udvidet samarbejde fx om afslutning på skoledagen 

så elever kan komme tidligere i gang med 

musikundervisningen. 

Anerkendelse af ledelsen. 

 

Victor Ulldal Takker af for denne gang. Er optaget på 

MGK, og er derfor ikke valgbar til 

musikskolebestyrelsen. 

 

 

Takster for skoleåret 2022/2023 fremsendt til 

godkendelse i udvalg. Forslag til takster fremlægges 

for bestyrelsen. 

 

Der er indgået ny 4 årig aftale om MGK drift.  
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Projektstøtteudvalget fasthold en økonomisk justeret 

model så vi ikke skulle spare 1,6 mill kr men ”kun ca 

800.000.-kr.”. Det første så til politisk indgriben som 

kompenserer dette tab fuldt ud, i hvetfald i  2022 og 

2023 hvor vi altså har uændret budget i forhold til nu 

– ca. 6,8 mill. Herefter vil man politisk finde mere 

permanent løsning. 

 

 

  

 

27.  Personale 1 lærer  fratræder  med udgangen af  

september  

1  lærer  fratræder  med udgangen af  oktober,  

men genansættes på  lavere  t imetal .  

 

28.  Evt.   

 

29.  Næste møde Møderække for sæson 2021/22 : 

 

Torsdag 18. november kl .  17 .00 -19.00 

 

Torsdag 3 . marts  2022 kl .  19.00 -21.00 

 

Torsdag 2.  juni  kl .  19.00-21.00 


